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Protokół 

z posiedzenia Komisji Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego 

Rady Powiatu Bydgoskiego  

w dniu 24 stycznia 2018r. o godz. 13.30 

w s. 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 

 

  Posiedzenie poprowadził pan Roman Guździoł – Przewodniczący Komisji 

Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Powiatu Bydgoskiego, który po otwarciu 

obrad stwierdził quorum. W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji zgodnie                

z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu (po pkt 5. porządku posiedzenie 

opuścił Radny Maciej Makowski, a w trakcie pkt 8 na posiedzenie dotarł Radny Piotr 

Kozłowski) oraz ze Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy pan Zbigniew Łuczak                                

– Wicestarosta Bydgoski, pani Grażyna Czepanko – Skarbnik Powiatu,  pan Roman Meger                 

– Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych i pan Tomasz Federowicz – Dyrektor Wydziału 

Komunikacji, a także pan Zbigniew Jarosz – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego                 

w Bydgoszczy i pani Renata Zborowska – Dobosz z Powiatowej Stacji Sanitarno                               

– Epidemiologicznej w Bydgoszczy. 

 

 Przewodniczący Komisji przedstawił Radnym planowany porządek posiedzenia 

(załącznik nr 2 do protokołu) proponując jednocześnie zamianę kolejności realizacji punktów 

4. i  5. Następnie zmieniony porządek posiedzenia Komisji został przyjęty w głosowaniu 

jednomyślnie.   

  W dalszej części obrad Radni jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniego 

posiedzenia Komisji w dniu 13 grudnia 2017r.  

 W punkcie 4 porządku obrad, Radni zapoznali się z informacją o pracy  Powiatowego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego w roku 2017, którą przedstawił pan Zbigniew Jarosz 

(załącznik nr 3 do protokołu).  

 

   W punkcie 5 porządku obrad, Radni zapoznali się z informacją Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego nt. stanu bezpieczeństwa sanitarnego w powiecie 

bydgoskim w 2017r.  (załącznik nr 4 do protokołu), którą przedstawiła pani Renata 

Zborowska-Dobosz – Kierownik Sekcji Nadzoru nad Obiektami Komunalnymi Powiatowej 

Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Bydgoszczy. Pani Kierownik udzieliła również 

wyjaśnień na zapytania Radnych: pana Radosława Kempinskiego i Piotra Chudzyńskiego                 

w sprawie funkcjonowania Stacji Uzdatniania Wody w Wojnowie  oraz działań 

podejmowanych przez Inspekcję w związku ze zgłaszaną przez mieszkańców uciążliwością 

zakładu - lumpeksu w Wojnowie, pana Andrzeja Szmytki w sprawie jakości wody w z ujęcia 

Łochowie i pana Tadeusza Zamłyńskiego w sprawie ujęć wody na terenie gm. Dobrcz. 

 

  W punkcie 6 porządku obrad, Radni zapoznali się ze Sprawozdaniem Starosty 

Bydgoskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2017 (załącznik nr 5 

do protokołu), które przedstawił pan Tomasz Federowicz – Dyrektor Wydziału Komunikacji 

Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy. Przewodniczący Komisji poinformował,                              

że sprawozdanie było również przedmiotem obrad Rady Miasta Bydgoszczy i zostało przez 

Radnych Miasta przyjęte. 

 

 W punkcie 7 porządku obrad, Radni przystąpili do opiniowania materiałów na XXXIV 

Sesję Rady Powiatu Bydgoskiego w dniu 2 lutego 2018r.:  

1) Informacja o realizacji zadań określonych w ustawie Prawo geodezyjne i kartograficzne 
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oraz w rozporządzeniu o ewidencji gruntów i budynków – Komisja nie wniosła uwag. 

2) Informację o skargach wpływających do organów powiatu oraz o działalności kontrolnej 

Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy w 2017r. przedstawiła pani Grażyna Czepanko                    

– Skarbnik Powiatu. Komisja nie wniosła uwag.  

3) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Województwem 

Kujawsko – Pomorskim w sprawie dokształcania młodocianych pracowników                             

w Kujawsko – Pomorskim Ośrodku Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego                          

w Bydgoszczy, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie.  

4) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 

Świeckim w sprawie przyjęcia wykonywania zadań przez Powiatową Poradnię 

Psychologiczno – Pedagogiczną w Koronowie, został przez Komisję jednogłośnie 

zaopiniowany pozytywnie. 

5) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Powiatowego programu Rozwoju Pieczy Zastępczej 

na lata 2018 – 2020, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

6) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Bydgoskiego do realizacji                                

w partnerstwie projektu pt. „Rodzina w Centrum 2” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020, Priorytet                   

9 Solidarne społeczeństwo, Działanie 9.3 Rozwój usług zdrowotnych i społecznych, 

Poddziałanie 9.3.2. Rozwój usług społecznych, został przez Komisję jednogłośnie 

zaopiniowany pozytywnie. 

7) Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub 

w części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub 

odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej oraz w zakładzie 

opiekuńczo – leczniczym, w zakładzie pielęgnacyjno – opiekuńczym lub w zakładzie 

rehabilitacji leczniczej, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

8) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku dla miasta Bydgoszczy i Powiatu Bydgoskiego w roku 2017, 

został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. Przewodniczący Komisji 

poinformował, że przyjęcie sprawozdania będzie również przedmiotem obrad Rady 

Miasta Bydgoszczy. 

9) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 271/XXXII/17 Rady Powiatu 

Bydgoskiego z dnia 30 listopada 2017r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie  

i przechowywanie pojazdów oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od 

usunięcia pojazdu obowiązujących w 2018r., został przez Komisję jednogłośnie 

zaopiniowany pozytywnie. 

10) Projekt uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub 

innego obiektu pływającego w 2018r. na obszarze Powiatu Bydgoskiego, został przez 

Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

11) Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2018r. na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

położonym na obszarze Powiatu Bydgoskiego, został przez Komisję jednogłośnie 

zaopiniowany pozytywnie. 

12) Sprawozdanie z dokonanych umorzeń, odroczeń lub rozkładania na raty należności 

pieniężnych Powiatu Bydgoskiego  w 2017r. – Komisja nie wniosła uwag. 

13) Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Bydgoskiego na lata 2018 – 2028, po jego przedstawieniu przez panią Grażynę                            

Czepanko – Skarbnika Powiatu, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany 

pozytywnie. 

14) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Bydgoskiego na rok 2018 

przedstawiła pani Grażyna Czepanko – Skarbnik Powiatu, udzielając również wyjaśnień 

na zapytanie Radnego Tadeusza Zamłyńskiego w sprawie zmniejszenia dochodów                     

w rozdz. 60014 o 3 mln zł z tytułu dotacji Wojewody Kujawsko – Pomorskiego. 
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Następnie projekt uchwały został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

 

  W punkcie 8 porządku obrad „sprawy bieżące”, Radny Tadeusz Zamłyński nawiązując 

do zgłoszonego przez siebie wcześniej wniosku w sprawie naprawy jezdni w Gądeczu 

poinformował, że obok części już naprawionej pokazała się kolejna wyrwa. Wicestarosta                   

i Dyrektor Dróg Powiatowych zapewnili, że wyrwa naprawiona zostanie asfaltem na zimno. 

Jest to jednak rozwiązanie tymczasowe dopóki nie będzie można wykonać napraw na gorąco.  

Odcinek ten był już dwukrotnie naprawiony. 

 

  W punkcie 9 porządku obrad „wolne wnioski i zapytania”, Radny Andrzej Szmytka 

zapytał się, czy na moście na ul. Wierzbowej w Łochowie zostało lub zostanie zmienione 

ograniczenie tonażu w związku z budową węzła białobłockiego? Dyrektor Dróg Powiatowych 

wyjaśnił zasady zatwierdzania tymczasowej organizacji ruchu informując jednocześnie, że nie 

przypomina sobie aby na ul. Wierzbowej dokonano zmiany ograniczenia tonażu pojazdów.  

 

 Po wyczerpaniu tematów ujętych w porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego o godz. 14.34. 

Protokołowała: Paulina Wengler 

Podpisy członków Komisji: 

1. Roman Guździoł 

- przewodniczący komisji    ……………………………………….. 

2. Bashar Al-Shaer 

- wiceprzewodniczący komisji  ……………………………………….. 

3. Piotr Kozłowski     

- sekretarz komisji    ……………………………………….. 

4. Piotr Chudzyński    ……………………………………….. 

5. Romuald Góralczyk   ……………………………………….. 

6. Radosław Kempinski   ……………………………………….. 

7. Maciej Makowski    ……………………………………….. 

8. Małgorzata Niedźwiedzka  ……………………………………….. 

9. Andrzej Szmytka    ……………………………………….. 

10. Tadeusz Zamłyński   ……………………………………….. 


